
 

                                                                                                                                                                  

Företagsdialog Skarpnäck. Skypemöte 2020-09-16. 

Mötet leddes Staffan Ingvarsson, SBR. 

Deltagare: Håkan R + 27 andra varav cirka hälften var från staden. 

Presentationer. 

Första timmen av mötet bestod av presentationer från SDF i Skarpnäck och från Explo, SBK och TK 

om olika planer för Skarpnäck och redovisning av Swecos sammanställning av företagsutvecklingen. 

• Antalet anställda i Skarpnäck har ökat med 15% sedan år 2013. 

• 16 000 personer pendlar ut från Skarpnäck för jobb varje dag. 

• 4 600 lägenheter skall byggas i Bagarmossen, Skarpnäck och Skarpnäck By.  

• VO skall också växa. 

Dialog med företagarna. 

Från FGS förklarade vi vikten av att det finns företagarföreningar där problem och önskemål kan 

diskuteras och framföras till staden och andra. Vi uppmanade företagarna att kontakta info@fgs.nu. 

Någon av företagarna hade via chatten efterlyst en företagarförening. 

Efter mötet kontaktade jag Kerstin von Bergen för att få mejladresserna till företagen. 

Några frågor framfördes av företagarna som rörde nedskräpning och säkerhet, kameror, bevakning. 

Jag frågade om vad som händer i Skrubba med utvidgningen av området och de 300 000 kvm. Explo 

svarade att man behandlar frågan. 

Vad händer nu? 

Företagsnytt kommer att komma ut från SBR. 

Feedback på mötet kommer imorgon. 

Kanske uppfattade jag inte allt vad Staffan sade här (plötsligt var det lite ljudproblem) men man 

skulle väl göra en analys av detta möte. 

 

Hälsningar 

Håkan R 
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